
Geachte commissieleden, geachte overige aanwezigen, 
 
De berichten over de eventuele aanleg van een oprit en afslag van de A9 in Heiloo 
bereikten mij via de Uitkijkpost, de plaatselijke krant van Heiloo.  
Mijn zorg was onmiddellijk gewekt: ik woon namelijk op gehoorsafstand van de 
Zeeweg, de weg die van Heiloo naar Egmond aan zee en naar Egmond aan den 
Hoef loopt.  
Ik verwacht dat een oprit en afslag veel verkeer gaat genereren naar de Egmonden, 
dóór Heiloo heen, ook over de Zeeweg. 
 
Heiloo heeft al heel wat verkeer, met het daarbij behorende lawaai, te verwerken:  
- aan de oostkant de A9, dag en nacht geraas 
- wat naar het westen de Kennemerstraatweg, een drukke provinciale weg 
- nog wat westelijker de spoorlijn met veel treinverkeer 

en in heel Heiloo  
- het vliegverkeer: Heiloo ligt geregeld onder een aanvliegroute van Schiphol 

 
Het meest westelijke deel van Heiloo is nog betrekkelijk rustig, op de vliegtuigen na.  
Met de ontsluiting van de A9 zal ook dit deel van Heiloo drukker worden, vooral met 
verkeer dat naar de Egmonden gaat, inclusief het strandverkeer. 
Het zuidoostelijke deel en het centrum van Heiloo worden nog drukker dan ze al zijn. 
Bovendien rijdt het verkeer over de A9 dag en nacht; daardoor zullen de oprit en 
afslag ook ’s nachts verkeer te verwerken krijgen. 
 
Lawaaiiger, ook ‘s nachts, drukker, onveiliger, meer luchtverontreiniging, in een groot 
deel van Heiloo en minder cultuurlandschap. 
 
Als ik me tot West-Heiloo beperk zijn het niet enkel bewoners van en rond de 
Zeeweg, zoals ik, die te lijden zullen krijgen maar ook bewoners van de 
Vennewatersweg en Het Malevoort - een weg pal langs zes woonwijken met drie 
scholen en een winkelcentrum, een weg waaraan veel achtertuinen grenzen.  
 
Ik begrijp dat een afslag ook voordelen heeft: voor bedrijven, voor de doorstroming 
van het verkeer over de rotonde in Alkmaar en voor bewoners van omliggende 
gemeentes. 
Voor mij wegen de nadelen zwaar. 
Ik vind dat gemeente Heiloo onvoldoende oog en oor heeft gehad en heeft voor de 
nadelen, voor de belangen van veel inwoners.  
 
En dan nog de financiën: in deze tijd is er geen geld voor zorg die mensen nodig 
hebben. Willen we nu wel heel veel geld uitgeven aan een afslag met tunnel 
enzovoorts?  
Welke keuze maken provincie en gemeente? 
 
Ik denk dat door de aanleg van de oprit en afslag het welzijn van veel inwoners van 
Heiloo op verschillende fronten meer in de verdrukking gaat komen.  
Ik ga last krijgen van meer verkeersdrukte en -lawaai en dat vind ik heel erg. 
 
Dank u voor uw aandacht. 
 
Els van Rijn-Zandstra 
Bosrank 37    1852 XS Heiloo 


